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Vanhusneuvoston jäsen Ari Martinaho on tehnyt aloitteen putki- ja kiinteistöremonttien haittojen 
minimointiin vanhusväestön osalta. Vanhusneuvoston puheenjohtajisto on käsitellyt aloitteen ja tuo sen 
vanhusneuvostolle keskusteltavaksi ja päätettäväksi.

Vanhusneuvosto 13.6.2023

Esitys:
Päätetään

a) merkitä aloitteeseen liittyvä keskustelu tiedoksi.
b) hyväksyä aloite ja lähettää se eteenpäin kaupunginhallitukselle.

Käsittely:
Vanhusneuvosto kävi keskustelun aloitteesta ja sitä pidettiin erittäin tarpeellisena. Marja-Liisa Saares 
teki esityksen siitä, että kaupungin pitäisi nimetä yhteyshenkilö asumisneuvontaan liittyen. Asia lisättiin 
pohjaesitykseen. 
Keskustelun yhteydessä tuotiin ilmi, että asumisneuvontaa tarjoaa hyvinvointialue ja VAV organisaatio 
omille asukkailleen. Remontteihin kohdistuvaa neuvontaa pidettiin tarpeellisena lisätä kaupungin 
puolelle.

Keskustelun yhteydessä sovittiin, että aloite lähetetään kirjaamon lisäksi suoraan kaikille 
kaupunginhallituksen jäsenille.

Päätös:
1. Päätettiin merkitä aloitteeseen liittyvä keskustelu tiedoksi.
2. Hyväksyttiin aloite ja päätettiin lähettää se eteenpäin kaupunginhallitukselle.

Liitteet:
- Aloite: Putki- ja kiinteistöremonttien haittojen minimointi vanhusväestön osalta
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Ari Martinaho, vanhusneuvoston jäsen
(etunimi.sukunimi[at]vantaa.fi)


